



Protokoll Styremöte Lp1 Lv5

Närvarande

Ordförande:	Simon Nilsson
Vice ordförande:	John Hellgren
Kassör:	Simon Myrbäck
Informationsansvarig:	David Barker
Utbildningsansvarig:	Angelica Forss
Arbetsmarknadsansvarig:	Kajsa Malmberg

1. Formalia

- i. Ordförande Simon Nilsson förklarar mötet öppnat kl. 12:13.
- ii. Styrelsen godkänner dagordningen.
- iii. Föregående mötesprotokoll (Lp1 Lv4) godkänns.
- iv. Veckans PH-deltagare: Jorge pga undercover action.

2. Dagsformsrunda

Simon Nilssons mat är dålig.
Angelica har läskiga drömmar.
David är dålig.
Kajsa har ingen mat.
De andra mår bra.

3. Meddelanden

4. Beslutstagning/Uppföljning

5. Uppföljning diskussionspass med övriga styrelser

Z brukar ha utvecklingsmöte med sina kommittéer varje läsperiod. Det borde vi ha. De har även en "glädjefond" där alla sektionsmedlemmar kan äska pengar till arrangemang.

Simon Nilsson

David Barker

John Hellgren



6. Sektionsmötet

Styrelsen ses kl.10 den 4/10 för att planera allt det sista inför sektionsmötet.

KfKb6 vill ha med en diskussionspunkt om hur många man behöver vara i sexmästeriet.

7. Arrangemangsfonden

En tanke är att lägga in en ny del i arrangemangsfonden som blir som Z:s glädjefond. Detta är dock något att ta på ett framtida sektionsmöte.

8. Val av representation

9. Mötesplanering

På nästa styrelsemöte vill vi diskutera arrangemangsfonden, vad som hände på sektionsmötet och aspning.

John

7/10 Gruppmöte SAMO

7/10 NU

9/10 Fysisk skyddsron

Angelica

3/10 AUKF

6/10 AUBt

Simon Nilsson

2/10 Institutionsråd

David

7/10 IntU

Simon Nilsson

David Barker

John Hellgren



10. Mötesrapporter

Simon Myrbäck har varit på kassörsforum. De pratade bland annat om kontanthantering och att den håller på fasas ur. Kassörer för alla kommittéer borde lägga upp en preliminär budget till sina efterträdare.

(Simon Nilsson var tvungen att lämna mötet för institutionsråd. John Hellgren tar över klubban.)

Angelica har varit på möte utbildningssekreteraren. De pratade om det nya utvärderingssystemet. Det är svårt att se vilken klass som har högst svarsfrekvens vilket gör det svårt att motivera folk att svara på dem.

11. Genomgång av att-göra-listan

”Häftapparat” stryks från listan.

12. Kommande händelser

13. Post

14. Övriga frågor

15. Mötets avslutande

Vice ordförande John Hellgren förklarar mötet avslutat kl. 13.02.

Simon Nilsson

David Barker

John Hellgren